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P r o t o k ó ł  Nr XLVIII/22 

 

 s e s j i  Rady Miasta Działdowo 

odbytej w dniu 28 października 2022 roku, pod przewodnictwem pana Romualda 

REMISZEWSKIEGO - Przewodniczącego Rady Miasta  

w godzinach od 900 do 1210. 

 

Pkt 1. 

 

Przewodniczący Rady pan Romuald REMISZEWSKI – otworzył  XLVIII  zwyczajną 

sesję Rady Miasta Działdowo. 

 

Ustawowy skład Rady wynosi - 21 radnych. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych  aby włączyli się do elektronicznego systemu 

głosowania  i sprawdził obecność. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że w sesji uczestniczy 20 radnych.  Rada może 

obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

 

Przewodniczący powitał uczestniczących w  sesji:   

Pana Andrzeja WIŚNIEWSKIEGO – Zastępcę Burmistrza 

Panią Żanettę KŁYSZEWSKĄ-FIDORSKĄ – Sekretarz Miasta 

Panią Małgorzatę STENKEL -  Zastępcę Skarbnika Miasta  

Pana Jakuba ZIĘTEGO - Radcę prawnego Urzędu Miasta 

Prezesów Spółek Miejskich i Dyrektorów jednostek organizacyjnych Miasta Działdowo, 

Przewodniczących Zarządu Osiedli,  

Pana Macieja FELSKIEGO – Prezesa Zarządu firmy 40Net.pl, która opracowała projekt 

„Strategii Rozwoju Gminy-Miasto Działdowo do roku 2030”, 

Naczelników Wydziałów i pracowników Urzędu Miasta,  

przedstawicieli lokalnych mediów oraz mieszkańców obecnych na Sali obrad  i oglądających   

dzisiejsze obrady  za pośrednictwem Internetu.  

 

Przewodniczący odczytał klauzulę informacyjną dotyczącą transmisji obrad Rady Miasta. 

(Informacja stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący Rady poinformował, że dnia 21 października zmarł Pan Edward Radomski, 

wieloletni Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3  im. Bronisława Malinowskiego w Działdowie. 

Dnia 26 października odbyła się ceremonia pogrzebowa, w której udział wzięła delegacja 
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radnych  a także delegacja z Urzędu Miasta. Pan Edward Radomski był wieloletnim 

samorządowcem, wieloletnim radnym Rady Miasta Działdowo, a także wieloletnim radnym 

Sejmiku Województwa.  

Przewodniczący Rady zwrócił się do wszystkich aby  minutą ciszy uczcić pamięć o Panu 

Edwardzie  Radomskim. 

Dziękuję! 

 

Ad. pkt 2. 

 

Zmiany porządku obrad. 

 

 Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem, czy 

są wnioski w sprawie zmiany  porządku obrad?  

Przewodniczący Rady złożył wniosek o zmianę porządku obrad poprzez dodanie po punkcie 

17, punktu 18. w brzmieniu:”18. Informacja Przewodniczącego  Rady Miasta Działdowo                          

z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych, złożonych przez radnych według stanu na dzień 

31 grudnia 2021 roku.” 

Dotychczasowy punkt 18 stanie się punktem 19, a punkt 19 punktem 20 porządku sesji. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek. 

Rada – 19 głosami „za”, przy 1 - głosie „wstrzymującym się” przyjęła zgłoszony wniosek. 

  

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad sesji. 

Rada jednogłośnie - 20 głosami „za” przyjęła porządek sesji. 

(Protokoły z przeprowadzonych głosowań stanowią załączniki do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że  Rada będzie obradowała zgodnie z przyjętym 

porządkiem obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XLVII sesji. 

4. Sprawozdanie   Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym, w tym                                    

z wykonania uchwał Rady. 
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6. Sprawozdanie przedstawicieli Gminy z działalności związków międzygminnych                                         

i stowarzyszenia gmin. 

7. Sprawozdania z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy-Miasto Działdowo 

do roku 2030” 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Gminą-Miasto Działdowo a Gminą Działdowo dotyczącego organizacji i zasad 

prowadzenia pozaszkolnego punktu katechetycznego Kościoła Chrystusowego                           

w Działdowie oraz udziału w kosztach jego funkcjonowania. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na własność 

Gminy-Miasto Działdowo do gminnego zasobu nieruchomości działki stanowiącej 

własność Skarbu Państwa. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Działdowskiego na rzecz Gminy-Miasto Działdowo. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na 

rzecz Powiatu Działdowskiego nieruchomości stanowiących własność Gminy-Miasto 

Działdowo. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przejęcie w formie darowizny od 

Powiatu Działdowskiego lokalu mieszkalnego położonego w Działdowie przy ul. 

Leśnej 15a/18. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto 

Działdowo na lata 2022-2030. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2022. 

16. Informacje o: 

- kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2022 roku  

- przebiegu wykonania budżetu oraz wykonania planów finansowych instytucji kultury 

za  I półrocze 2022 roku. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta 

Działdowo. 

18. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Działdowo z dokonanej  analizy 

oświadczeń majątkowych, złożonych przez radnych według  stanu na dzień 31 grudnia 

2021 roku. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zamknięcie sesji. 
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Ad. pkt 3. 

 

Przyjęcie protokołu z XLVII sesji. 

 

 Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że z protokołem 

XLVII sesji można było zapoznać się w Biurze Rady. Protokół został Państwu radnym 

przesłany drogą elektroniczną na skrzynki e-mailowe.  Protokół jest obecnie wyłożony na Sali 

obrad. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z zapytaniem czy są uwagi do protokołu?  

Uwag  do protokołu nie zgłoszono. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych o przyjęcie protokołu XLVII sesji bez odczytywania.  

„Jeżeli nie usłyszę sprzeciwu, uznam że rada propozycję przyjęła”. Nie było głosów sprzeciwu. 

Rada jednogłośnie – 19 głosami „za” przyjęła protokół  XLVII sesji. 

(Protokół z głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 4. 

 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miasta Działdowo o działaniach podejmowanych                    

w okresie międzysesyjnym obejmuje okres od 31 sierpnia 2022 r. do 27 października 2022 r. 

 Przewodniczący Rady poinformował, że  w okresie sprawozdawczym  dnia 30 września 2022 

roku odbyła się sesja nadzwyczajna, podczas której nie przedstawiał sprawozdania, ponieważ  

jej porządek nie zawierał punktu  Sprawozdanie Przewodniczącego. 

1. Dnia  31 sierpnia 2022 r. – Wojewoda Warmińsko-Mazurski przesłał skargę 

skierowaną do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego dot. nieważności załącznika 

do uchwały Nr XLV/389/22 Rady Miasta Działdowo z dnia 14 lipca 2022 r. w sprawie 

uchwalenia Regulaminu korzystania z Cmentarza Komunalnego położonego przy ul. 

Leśnej w Działdowie.  

Dnia 30 września 2022 r. została przesłana odpowiedź na skargę do WSA. 

2. Dnia 7 września  2022 r. – radny pan Zbigniew Kociela złożył interpelację dotyczącą 

oddziałów przygotowawczych dla uczniów z Ukrainy oraz zabezpieczenia ogrzewania 

w placówkach oświatowych. Interpelacja została przekazana Burmistrzowi Miasta 

Działdowo 
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Dnia 19 września 2022 r. Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację 

 Interpelacja i odpowiedź na nią została zamieszczona w BIP-ie  i na stronie 

Internetowej Miasta. 

3. Dnia 12 września  2022 r. – Pani H. S. zam. Działdowo wystosowała pismo                                          

z prośbą o utworzenie przejścia od ul. Słonecznej do ul. Lenartowicza. 

Dnia 26 września 2022 r.-  Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi w sprawie. 

Dnia 27 września 2022 r. – poinformowałem Panią H. S. o  stanowisku Burmistrza 

Miasta   w sprawie utworzenia przejścia. Pisma w tej sprawie otrzymaliście Państwo 

radni materiałach.  

4. Dnia  14 września 2022 r. –  Regionalna Izba Obrachunkowa w Olsztynie przesłała 

uchwałę Nr RIO.VIII-0120-411/22 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z dnia 12 września 2022 r. w sprawie wydania opinii o przedłożonej 

przez Burmistrza Miasta Działdowo informacji o przebiegu wykonania budżetu za 

pierwsze półrocze 2022 roku. 

Radni otrzymali opinię drogą elektroniczną na swoje skrzynki e-mailowe. 

5. Dnia 14 września 2022 r. – wpłynęła skarga na działania Burmistrza Miasta. 

Skarga została przekazana do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Dnia 11.10.2022 r. wystosowano pismo o przedłużenie terminu załatwienia skargi. 

Dnia 18.10.2022 r.  była przedmiotem obrad Komisji Skarg Wniosków i Petycji. 

6. Dnia  15 września 2022 r. – Związek Gmin Warmińsko-Mazurskich przesłał apel 

Zarządu ZGWM  skierowany do Prezesa Rady Ministrów  w sprawie wzrostu cen 

energii elektrycznej. Radni otrzymali dokument droga e-mailową. 

7. Dnia 16 września  2022 r. –  Burmistrz Miasta Działdowo przekazał jednostkom 

organizacyjnym założenia do budżetu na rok 2023.  

8. Dnia 16 września  2022 r. – Pan radny Zbigniew Kociela złożył interpelację dot. 

trudności jakie zaistniały na rynku paliw i  energii. 

Interpelacja została przekazana Burmistrzowi Miasta, została zamieszczona na BIP-ie             

i stronie Internetowej Miasta.  

Dnia 30 września 2022 r. Burmistrz Miasta Działdowo udzielił odpowiedzi na złożoną 

interpelację. 

9. Dnia 20 września  2022 r. –  Pan radny Zbigniew Kociela złożył interpelację dot. spółki 

Eko-Trans Sp. z o.o. 

Interpelację przekazano Burmistrzowi Miasta, została zamieszczona na BIP-ie i stronie 

Internetowej Miasta. 
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Dnia 3 października 2022 r. Burmistrz Miasta Działdowo udzielił odpowiedzi na 

interpelację. 

10. Dnia 23 września 2022 r. – Burmistrz Miasta wystąpił z wnioskiem o zwołanie sesji 

Rady Miasta. 

Sesja została zwołana na dzień 30 września 2022 r. 

11.  Dnia 23 września 2022 r. – Burmistrz Miasta przedłożył założenia do budżetu na 2023 

rok dla Urzędu Miasta. 

12. Dnia  23 września 2022 r. – Zarząd Dróg Wojewódzkich Rejon Dróg Wojewódzkich                   

w Nidzicy wystąpił z wnioskiem o zniesienie statusu pomnika przyrody z drzew 

przydrożnych. 

Dnia 27 września 2022 r. wniosek został przekazany Burmistrzowi Miasta. 

13. Dnia 29 września 2022 r. – Pan Patryk Piekarski - Kierownik Zespołu Kontrolnego 

przedłożył Protokół kontroli kompleksowej Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej    

w Działdowie, który został przesłany Państwu Radnym. 

14. Dnia  7 października  2022 r. – Pan radny Zbigniew Kociela złożył powtórną  

interpelację dot. spółki Eko-Trans Sp. z o.o. Została ona przekazana Burmistrzowi 

Miasta. 

15. Dnia 13 października 2022 r. – Wojewoda Warmińsko-Mazurski – przesłał analizę 

złożonych oświadczeń majątkowych za rok 2021 Burmistrza i Przewodniczącego Rady 

Miasta. Nieprawidłowości w oświadczeniach nie stwierdzono.  

16. Dnia 19 października 2022 r. – Pan Leszek Sosnówka Przewodniczący Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji przedłożył projekt uchwały w sprawie: rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Miasta Działdowo. Będzie ona rozpatrywana w 17 punkcie 

porządku obrad dzisiejszej sesji Rady Miasta. 

17. Dnia 20 października 2022 r. – Naczelnik Urzędu Skarbowego w Działdowie przesłał 

analizę oświadczeń majątkowych Burmistrza Miasta i Przewodniczącego Rady –                           

w oświadczeniach nie stwierdzono nieprawidłowości. 

18. Dnia 21 października 2022 r. – Burmistrz Miasta Działdowo przedstawił informację 

dot. wyników wyborów do Młodzieżowej Rady Miasta Działdowo na kadencję IV 

(2022-2024). Z dokumentem można zapoznać się w Biurze Rady 

19. Dnia 24 października 2022r Burmistrz Miasta przesłał do wiadomości 

Przewodniczącego Rady Miasta  Postanowienie WSA w Olsztynie z dnia 22.10.2022 r.        

w sprawie skargi Zbigniewa Kocieli na uchwałę Rady Miasta Działdowo z dnia                              

2 czerwca 2022 r., nr XLII/378/22 w sprawie zmiany Uchwały nr XVII/163/20 Rady 

Miasta Działdowo z dnia 12 maja 2020 r. w sprawie powołania doraźnej Komisji 
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Statutowej Rady Miasta Działdowo.  Tym postanowieniem WSA odrzucił skargę Pana 

Zbigniewa Kocieli. 

Z postanowieniem można zapoznać się w Biurze Rady. 

20. Dnia 24 października 2022 r. -  Naczelnik Urzędu Skarbowego skierował do Rady 

Miasta informacje dotyczące oświadczeń majątkowych wg stanu na dzień 31.12.2021r.  

osób zobowiązanych do ich złożenia  Burmistrzowi  Miasta. 

Z informacją można zapoznać się w Biurze Rady. 

21. Dnia 24 października 2022 r. do Przewodniczącego Rady wpłynął formularz 

konsultacji od Pana radnego Zenona Gajewskiego z propozycją zmian w regulaminie       

w sprawie zasad wyznaczania składu oraz zasad oraz zasad działania komitetu  

rewitalizacji. Formularz konsultacji został przekazany Panu Burmistrzowi. 

22. Dnia 26 października 2022 r. - do Przewodniczącego Rady wpłynął formularz 

konsultacji od Pana radnego Zbigniewa Kocieli  z propozycją zmian w regulaminie                      

w sprawie zasad wyznaczania składu oraz zasad oraz zasad działania komitetu  

rewitalizacji. Formularz konsultacji został przekazany Panu Burmistrzowi. 

23. Dnia 26 października 2022 r. - Burmistrz Miasta przesłał do Rady Miasta 

informację  z dokonanej analizy oświadczeń majątkowych składanych Burmistrzowi 

Miasta Działdowo przez osoby do tego zobowiązane.  

Z informacją można zapoznać się w Biurze Rady. 

 

Ad. pkt 5. 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI –  Zastępca Burmistrza Miasta przedstawił  sprawozdanie 

za okres od 31 sierpnia 2022 r. do 27 października 2022 r.  Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. 

  

Ad. pkt 6. 

 

Sprawozdanie przedstawicieli Gminy z działalności związków międzygminnych                            

i stowarzyszenia gmin. 
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Pan Andrzej WIŚNIEWSKI –  Zastępca Burmistrza Miasta – zaproponował, aby ten 

punkt przenieść na następną sesję w związku z nieobecnością Pana Burmistrza Grzegorza 

Mrowińskiego.  

 

Ad. pkt 7. 

Sprawozdania z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

 Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady -  zwrócił się do 

przewodniczących komisji  stałych Rady Miasta o przedstawienie sprawozdań.  

Pani Wanda MILEWSKA - Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury  - 

poinformowała, że posiedzenie Komisji odbyło się w dniu 27 października br.  Komisja 

wysłuchała informacji nt. organizacji wypoczynku letniego dzieci i młodzieży. Ten 

wypoczynek był organizowany przez działdowskie instytucje kultury: Muzeum Pogranicza, 

Miejską Bibliotekę Publiczną, Miejski Dom Kultury w Działdowie. 

Komisja wysłuchała informacji nt. przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego.  

Przewodnicząca Komisji poinformowała, że w tym roku doszło do zmian w awansie 

nauczycieli. Nie ma już podstawowych awansów zawodowych nauczycieli - stażysty                                            

i  kontraktowego. Pojawił się nauczyciel początkujący, dalej pozostało bez zmian nauczyciel 

mianowany i dyplomowany. Komisja Oświaty zapoznała się też z wynagrodzeniem 

nauczycieli, od stycznia do sierpnia nastąpiła dwukrotna zmiana uposażenia. Przewodnicząca 

poinformowała, że od 31 sierpnia wynagrodzenie nauczyciela początkującego wzrosło o 133 

zł, nauczyciela mianowanego o 152 zł, nauczyciela dyplomowanego o 178 zł.  

Komisja zaopiniowała projekt uchwały Rady Miasta Działdowo w sprawie: zawarcia 

porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą-Miasto Działdowo a Gminą Działdowo 

dotyczącego organizacji i zasad prowadzenia pozaszkolnego punktu katechetycznego Kościoła 

Chrystusowego w Działdowie oraz udziału w kosztach jego funkcjonowania, Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Pan Jerzy CYBULSKI - Przewodniczący Komisji Gospodarki i Ochrony Środowiska 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja obradowała 26 października 2022 r. 

Komisja zapoznała się z informacją Prezesa Firmy Hainz Glas Pana Bartosza Stentoft nt. szkła 

opalowego w hucie szkła Działdowo. Komisja zapoznała się z informacją EZG 

„Działdowszczyzna” o schronisku dla psów „Podaj Łapę”. Komisja jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowała następujące projekty uchwał Rady Miasta Działdowo w sprawie: przyjęcia 

„Strategii Rozwoju Gminy-Miasto Działdowo do roku 2030”, w sprawie: wyrażenia zgody na 

nieodpłatne przejęcie na własność Gminy-Miasto Działdowo do gminnego zasobu 
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nieruchomości działki stanowiącej własność Skarbu Państwa, w sprawie: wyrażenia zgody na 

przyjęcie  darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Działdowskiego na rzecz 

Gminy-Miasto Działdowo, w sprawie: wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na 

rzecz  Powiatu Działdowskiego nieruchomości stanowiących własność Gminy-Miasto 

Działdowo, w sprawie: wyrażenia zgody na przejęcie w formie darowizny od Powiatu 

Działdowskiego lokalu mieszkalnego położonego w Działdowie przy ul. Leśnej 15a/18. 

Pani Teresa ŻUCHOWSKA – Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów 

poinformowała, że sprawozdanie z pracy Komisji  w okresie międzysesyjnym obejmuje okres 

od dnia 31 sierpnia 2022 roku do dnia 28 października 2022 roku.  

 W w/w okresie Komisja Budżetu i Finansów odbyła dwa posiedzenia,                                                 

a mianowicie w trybie zdalnym w dniu 30 września 2022 r. oraz w trybie stacjonarnym w dniu 

24 października 2022 roku.  

Na posiedzeniu w dniu 30.09.2022 r. Komisja jednogłośnie - 13 głosami „za” pozytywnie 

zaopiniowała następujące projekty uchwał Rady Miasta: w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy - Miasto Działdowo na lata 2022-2030; w sprawie zmian                            

w budżecie Gminy - Miasto Działdowo na rok 2022. 

Ponadto Komisja przyjęła protokół nr 41/22 z poprzedniego posiedzenia. 

Na posiedzeniu w dniu 24.10.2022 r. Komisja jednogłośnie - 13 głosami „za” przyjęła protokół 

z poprzedniego posiedzenia nr 42/22 oraz pozytywnie zaopiniowała następujące projekty 

uchwał Rady Miasta: w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto 

Działdowo na lata 2022-2030; w sprawie zmian w budżecie Gminy - Miasto Działdowo na rok 

2022. Oprócz tego na przedmiotowym posiedzeniu Komisja zapoznała się z analizą finansową 

i bilansem za rok 2021 Działdowskiej Agencji Rozwoju S.A. oraz z analizą wykonania budżetu 

Gminy Miasto - Działdowo za I półrocze 2022 roku  z uwzględnieniem zadań inwestycyjnych.   

Pan Andrzej PRZYBYSZEWSKI – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych                          

i Porządku Publicznego poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym nie obradowała. 

Pan Leszek GOŁĘBIEWSKI – Przewodniczący Komisji Sportu, Kultury Fizycznej, 

Turystyki i Rekreacji poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła jedno 

spotkanie w dniu 15 września 2022 r. W komisji uczestniczył Pan Andrzej Wiśniewski Zastępca 

Burmistrza, Pan Stanisław Dobracki Naczelnik Wydziału GPI i Pani Kinga Darnowska  

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu. Komisja udała się na wizję lokalną budowy 

zbiornika retencyjnego, na której zapoznano się z pracami wykończeniowymi jak również                    

z możliwością przystosowania tego zbiornika do celów rekreacyjnych. W dalszej części 

posiedzenia Komisja zapoznała się z informacją dot. budowy krytej pływalni. Komisja 

pozyskała informację nt. wprowadzonych  w szkołach pozalekcyjnych zajęć sportowych tzw. 
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SKS-ów roku szkolnym 2022/2023. Podsumowano zakończone współzawodnictwo sportowe 

szkół podstawowych miasta Działdowo w roku szkolnym 2021/2022, przyjęto do realizacji 

regulamin współzawodnictwa sportowego szkół podstawowych w roku szkolnym 2022/2023. 

Pan Patryk PIEKARSKI  - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował,                        

że  w okresie międzysesyjnym Komisja Rewizyjna obradowała jeden raz tj. w dniu 27 

października 2022 r. Komisja podsumowała wyniki kontroli kompleksowej MOPS                                      

w Działdowie a także wybrała zespół do przeprowadzenia kontroli stanu technicznego dróg 

miejskich. Państwo radni otrzymali protokół  z przeprowadzonej kontroli  na skrzynki e-mail.  

Przewodniczący Komisji poinformował, że Zespół kontrolny w składzie Patryk Piekarski – 

kierownik zespołu, Pan Jerzy Cybulski i Pan Adam Szczypiński członkowie, przeprowadzili 

kontrolę zgodnie z planem Pracy Komisji na rok 2022.  

Kontrola odbyła się    w dniach od 29 lipca do dnia 9 września br. Wyjaśnień podczas kontroli 

udzieliła Pani Małgorzata Rochoń Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej                               

w Działdowie. Po przeanalizowaniu udostępnionych dokumentów oraz wysłuchaniu 

niezbędnych wyjaśnień, mając na względzie dotychczasowe przeprowadzone kontrole 

Ośrodka, Zespól nie stwierdził żadnych nieprawidłowości. Zalecenia pokontrolne - zasadne 

byłoby podniesienie wynagrodzeń dla pracowników MOPS, jest to związane z dużą liczbą 

obowiązków powodowaną coraz większą ilością zadań, które muszą być realizowane przez 

MOPS. Praca w ośrodkach społecznych nie cieszy się wielką popularnością wśród osób                            

z odpowiednim wykształceniem. Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Pan Leszek SOSNÓWKA  - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformował, że   w okresie międzysesyjnym Komisja  odbyła jedno posiedzenie,  w dniu 18 

października 2022 r., podczas którego wstępnie rozpatrzyła skargę mieszkanki Działdowa na 

działalność Burmistrza Miasta. 

Pan Zbigniew KOCIELA - Przewodniczący komisji doraźnej statutowej- 

poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja  nie obradowała.  

 

Ad. pkt 8. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy-Miasto Działdowo 

do roku 2030” 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został Państwu radnym przesłany 

w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Gospodarki                                



11 

 

i Ochrony Środowiska.  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, który został 

szczegółowo przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

Przewodniczący Rady powitał Pana Macieja Felskiego Prezesa Firmy 40 net.pl                               

i zwrócił się o przedstawienie projektu Strategii. Rozwoju Gminy-Miasto Działdowo do roku 

2030.  

Przewodniczący Rady zaproponował, aby radni pytania, czy uwagi zgłaszali w trakcie 

omawiania  projektu Strategii. 

Pan Maciej FELSKI – Prezes firmy 40 Net.pl - podziękował za  zaproszenie                                     

i przedstawił prezentację Strategii  Rozwoju Gminy-Miasto Działdowo do roku 2030.  

Pan Maciej Felski – poinformował, że Strategia poddana została konsultacjom społecznym, 

wpływały uwagi, które zostały uwzględnione. Jedną ze  zgłoszonych uwag była uwaga złożona 

przez Wody Polskie, która została uwzględniona. Zarekomendowano działania w zakresie 

gospodarki wodno-ściekowej.  

Strategia posiada pozytywną rekomendację Urzędu Marszałkowskiego, taki jest wymóg od 

zmiany ustawy w tym obszarze.  

 Pan radny Dariusz MAĆKOWIAK – na stronie 71 Strategii jest  analiza SWOT-                          

w zagrożeniach punkt 1. Prognozy demograficzne zwiastują znaczny spadek liczby ludności. 

Na stronie 19 analizy – mamy liczba ludności w mieście Działdowo w 2030 roku – ma wynosić 

20531 osób. Pan Burmistrz na którejś komisji wspominał, że do 20 000 to nam  3 osoby zostają, 

spadamy poniżej 20 000. Skąd ta liczba? W 2022 roku mamy 20 000 skąd w 2030 r. - 20531. 

 Pan Maciej FELSKI – Prezes Firmy 40 Net.pl -  wyjaśnił, że analiza była robiona                                

z danych w 2020 r., prognozowana liczba mieszkańców, która była robiona przez GUS 

wskazuje spadek mieszkańców dla całego województwa warmińsko-mazurskiego. Jedynym 

miastem, które będzie rosło na Warmii i Mazurach jest miasto Olsztyn. Prognoza ludności  

została zrobiona prze GUS na lata 2017-2030. Nie ma aktualizacji zrobionej, zostało                                 

to  pokazane jako  prawidłowość statystyczna, należy traktować tą informację jako zagrożenie, 

które się pojawi. Działania, które zostały zarekomendowane one mają przeciwdziałać temu, 

żeby tak niestety nie było w tak dużej skali. Jest to niepojące zjawisko dla całej Warmii i Mazur. 

 Pan radny Maćkowiak –  zwrócił się z zapytaniem  do Pana Burmistrza - na dzień 

dzisiejszy ilu jest mieszkańców zameldowanych? 

 Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza – wyjaśnił, że dane są płynne, ale 

musimy przyjmować te dane na koniec roku. Z końcem zeszłego roku było jeszcze powyżej 

20 000 mieszkańców. Z liczby zgonów i narodzin widać, że z końcem tego roku ta liczba 

mieszkańców może zmaleć poniżej 20 000. Zawsze opieramy się na danych z końca roku, przy 

opracowywaniu dokumentów np. Strategii, są to prognozy  długoletnie. 
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 Pan Maciej FELSKI – Prezes Firmy 40 Net.pl -  na stronie 14 są dane z GUS, na koniec 

roku 2020 było 21 145 realnych mieszkańców. Wg prognozy z 2017 roku, że w 2020 r. ma być 

21 167 mieszkańców. Ta różnica jest rzeczywiście  niewielka, ale w 2030 r. spadek jest do 

20531 osób. 

 Pan radny Zbigniew KOCIELA – zwrócił się z zapytaniem o datę zebranych danych. 

 Pan Maciej FELSKI – Prezes Firmy 40 Net.pl wyjaśnił, że dane przedstawione                                  

w diagnozie były dostępne w Urzędzie Statystycznym w roku 2021 wtedy został rozpoczęty 

efekt diagnozy. One przedstawiają dane na koniec 2020 roku. Wynika to ze sprawozdawczości 

i danych GUS. 

 Pan radny Zbigniew KOCIELA – stwierdził, że dane te nie są zbyt obiektywne, jest 

miesiąc październik rok 2022 można by przyjąć połowę roku 2022 wtedy dane byłyby 

obiektywne. Te dane są troszeczkę nieaktualne, mógłby pan skorzystać z danych z Urzędu 

Miasta. 

Pan radny zwrócił się z zapytaniem dotyczącym liczby obcokrajowców, którzy napływają do 

naszego miasta. Jaki stan ilościowy jest osób przybyłych z Ukrainy, którzy są zameldowani 

oraz ludności napływowej z Tajlandii czy innych krajów azjatyckich, te dane też powinny być 

ujęte gdyż są one mało obiektywne. 

 Pan Maciej FELSKI – Prezes Firmy 40 Net.pl - wyjaśnił, że są to dane które zostały 

uśrednione i wszystkie zostały wykazane na koniec roku 2020. Jeśliby pokazać dane na koniec 

roku 2021 to one pojawiają się w rocznikach statystycznych właśnie teraz w momencie 

zakończenia prac nad Strategią. Zawsze w statystyce są opóźnienia o rok albo dwa, dlatego 

wybrano rok 2020 gdyż na koniec roku 2020 były wszystkie dane. One pozwalają wykazać 

jakieś trendy i prawidłowości we wszystkich obszarach, które zostały poddane analizie. 

Dokument strategiczny rządzi się swoimi prawami a dostępność do danych statystycznych jest 

zawsze ograniczona i opóźniona do półtorej roku lub dwóch. 

 Pani radna Wanda MILEWSKA – zwróciła uwagę, że dyskusja dotyczy danych z 2020 

roku, czy uwzględniono w dokumencie że przez Polskę przeszła pandemia, to w dużym stopniu 

miało wpływ na wyniki demograficzne. Liczba zgonów była wtedy duża i niekoniecznie może 

to wystąpić w najbliższym czasie. Dane były z roku 2020, a największa kumulacja zgonów była 

w roku 2021, może to należałoby uwzględnić w tej statystyce. 

 Pan Romuald REMISZEWSKI – Przewodniczący Rady – stwierdził, że Strategia to taki 

dokument i generalnie chodzi o pokazanie trendu tak jak pan prezes powiedział. Dane będziemy 

pozyskiwać, ale trend jest pokazany. Takie uszczegółowienie chyba nie jest wskazane                                

w Strategii. 
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 Pan Maciej FELSKI – Prezes Firmy 40 Net.pl -  w dokumencie strategicznym 

pokazujemy jakiś trend. Jako Gmina-Miasto Działdowo rok rocznie opracowywany jest Raport 

o stanie gminy, w którym ujmowane są wszystkie zmiany jakie zachodzą w poszczególnych 

latach, są wykazywane. To jest właściwy dokument, który ma charakter dokumentu                                  

w porównaniu do Strategii ma charakter takiego operacyjnego, roboczego i tam wszystkie 

trendy i prawidłowości należy rok  rocznie wskazywać i analizować. 

 Pan Romuald REMISZEWSKI – zwrócił się z zapytaniem – dokument będzie 

funkcjonował, ale on również będzie podlegał w pewnym czasie modyfikacji, będzie go można 

zmieniać itd., itd. 

 Pan Maciej FELSKI – Prezes Firmy 40 Net.pl- wyjaśnił, że dokument podlega 

monitoringowi rok rocznemu, powinny być wykazywane sprawozdania ze Strategii. Jeżeli 

Państwo uznają w którymś momencie konieczność zaktualizowania dokumentu strategicznego 

w obszarach, które są istotne. 

 Pan radny Piotr DEMSKI – zwrócił uwagę, że przy akcji rozdawania masek dla 

mieszkańców wyszły nieprawidłowości związane z wykazem mieszkańców, który dostał. 

Wykaz nie zgadzał się z liczbą osób zamieszkanych w blokach. Ta liczba ludności mieszkańców   

na pewno jest powyżej 20 000. 

 Przewodniczący Rady – wyjaśnił, że jeżeli chodzi o meldunki nie ma takiego 

obowiązku. On wynika przy właścicielach, gdy ktoś przebywa dłużej w mieszkaniu to ma 

obowiązek meldować tymczasowo. My liczymy tyle ile jest zameldowanych w Działdowie 

mieszkańców, na dzisiaj wiemy że jest trend zmniejszający i tak jest wykazane w Strategii. 

Jeżeli za pewien czas będziemy analizować dokument możemy pewne sprawy wyprostować. 

 Pan radny Andrzej PRZYBYSZEWSKI – zwrócił się z zapytaniem czy w tym 

dokumencie jest plan budowy mieszkań dla mieszkańców, jeżeli tak to kiedy? 

 Pan Maciej FELSKI – Prezes  Firmy 40 net.pl – wyjaśnił, że budowa mieszkań zawarta 

jest  w punkcie  prowadzenie przyjaznej polityki mieszkaniowej zarówno w zakresie tworzenia 

mieszkań, warunków do budowy nowych mieszkań. Z drugiej strony mówimy o poprawie 

efektywności energetycznej tych mieszkań, które już się znajdują, żeby były tanie w utrzymaniu 

przez właściciela jakim jest samorząd, ale także dla mieszkańców którzy tam zamieszkują. Ten 

cel jest w Strategii uwzględniony. 

 Pan radny Zbigniew KOCIELA – zwrócił się do Pana Prezesa,  mówimy o dacie 2020, 

wiosną mieliśmy Raport o stanie miasta za 2021, czemu nie skorzystał Pan z tego. 

 Pan Maciej FELSKI – Prezes Firmy 40 net.pl -  wyjaśnił, że nie chcieliśmy                                       

w dokumencie strategicznym pokazywać danych, które obejmowałyby różne okresy dlatego, 

że  byłyby to dane dla siebie porównywalne. Dlatego, że mamy zamknięty okres jeden rok, 
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gdzie dane były dostępne. Wszystkie dane dostępne w publicznej statystyce zamknięte są  na 

rok 2030 i zostały uwzględnione. 

 Pan radny Zbigniew KOCIELA  – stwierdził, że dane są trochę nie aktualne i nie zgadza 

się z Panem Prezesem. Oczekiwałby aby rok 2021 był ujęty.  

Pani Izabela SOKOLNICKA – Kierownik Referatu Zamówień – wyjaśniła, że jeżeli do 

opracowania Strategii  wzięte by były dane za rok 2021, dokument został by przedstawiony 

Państwu radnym dopiero na wiosnę roku 2023. Długo trwa proces opiniowania, jest szereg 

podmiotów, które muszą zaopiniować ten projekt, są konsultacje społeczne, nie możemy 

uzupełniać i ponownie dawać pod konsultacje, przedkładać Państwu. Nigdy te dane nie będą 

najświeższe. Robimy Raport o stanie miasta, aby Państwu uaktualniać i przedstawiać takie 

dane. 

Pan radny Zbigniew Kociela – dane są nieobiektywne. Mamy październik 2022 roku,                   

a mówi się o roku 2020. Uważam, że rok 2021 powinien kategorycznie  być tu uwzględniony, 

a nawet połowa roku 2022. Oczekiwałbym bardziej dokładnych danych. 

 

Nikt z radnych nie zabrał więcej głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął 

dyskusję  i poddał pod głosowanie projekt uchwały w brzmieniu przesłanym radnym                                 

w materiałach na sesję. 

Rada jednogłośnie  - 20  głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XLVIII/401/22 

w sprawie: przyjęcia „Strategii Rozwoju Gminy-Miasto Działdowo do roku 2030” 

(uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z  głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę 10:30. 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady XLVIII sesji 10:45. 

 

Ad. pkt 9. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą-

Miasto Działdowo a Gminą Działdowo dotyczącego organizacji i zasad prowadzenia 

pozaszkolnego punktu katechetycznego Kościoła Chrystusowego   w Działdowie oraz udziału 

w kosztach jego funkcjonowania 
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Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został Państwu radnym przesłany 

w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Oświaty i Kultury.                              

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zabrał  głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął dyskusję            

i poddał pod głosowanie  projekt uchwały w brzmieniu przesłanym radnym w materiałach  na 

sesję. 

Rada  – 19 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XLVIII/402/22 

w sprawie:  zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Gminą-Miasto Działdowo                    

a Gminą Działdowo dotyczącego organizacji i zasad prowadzenia pozaszkolnego punktu 

katechetycznego Kościoła Chrystusowego w Działdowie oraz udziału w kosztach jego 

funkcjonowania  (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z  głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Pan radny Zenon Gajewski usprawiedliwił się                                    

i opuścił już  obrady sesji /10:52/   

 

Ad. pkt 10. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na własność 

Gminy-Miasto Działdowo do gminnego zasobu nieruchomości działki stanowiącej 

własność Skarbu Państwa. 

 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został Państwu radnym przesłany 

w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Gospodarki                               

i Ochrony Środowiska. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik Wydziału GPI – wyjaśnił, że w projekcie 

uchwały chodzi o ulicę Rzemieślniczą w Działdowie, którą zarządza Gmina-Miasto Działdowo 

a w tym momencie jest to własność Skarbu Państwa. Gmina chce nabyć tę nieruchomość 

dlatego zachodzi potrzeba podjęcia uchwały. 
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Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pan radny Dariusz MAĆKOWIAK – zwrócił się z zapytaniem jakie miało być 

przeznaczenie tego „kawałka”? 

 Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik Wydziału – wyjaśnił, że przeznaczenie się nie 

zmienia, to jest droga gminna tylko  chodzi o uporządkowanie aby przejąć tą drogę na własność 

gminy.  

Nikt z radnych nie zabrał więcej głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie  projekt uchwały w brzmieniu przesłanym radnym                                 

w materiałach na sesję. 

Rada jednogłośnie – 19 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XLVIII/403/22 

 w sprawie:  wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie na własność Gminy-Miasto 

Działdowo do gminnego zasobu nieruchomości działki stanowiącej własność Skarbu 

Państwa (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z  głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 11. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Działdowskiego na rzecz Gminy-Miasto Działdowo. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został Państwu radnym przesłany 

w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Gospodarki                               

i Ochrony Środowiska. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik Wydziału GPI – poinformował, że                                                            

Starosta Działdowski zwrócił się z wnioskiem o możliwość przewłaszczenia w drodze 

wzajemnych darowizn  nieruchomości w celu optymalnego wykorzystania ich do realizowania  

zadań powierzonych gminie i powiatowi. Jest to wniosek o przekazanie bezpłatne działki nr 

2955/2 o powierzchni 0,0082 ha w rejonie obozu KL Soldau. Na tej działce znajduje się pomnik 

z napisem  „W hołdzie polskim patriotom, ofiarom niemieckiego obozu KL Soldau 1939-1945”. 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Pan radny Zbigniew KOCIELA – zwrócił się z zapytaniem jaki jest stan prawny obiektu, 

czy to są koszary, czy to są budynki mieszkalne gdzie później zamieszkiwali ludzie, czy to był 

teren obozu? 

Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik Wydziału – wyjaśnił, że jest to miejsce pamięci 

poległych Polaków, patriotów i osób duchownych. Na przestrzeni lat wiele nazw się 

przetaczało. 

Pan radny Zbigniew Kociela - chodzi mi o stan prawny tego terenu.  

Pan Stanisław Dobracki – poinformował, że może do końca obrad sesji przedstawi 

informację. 

Nikt z radnych nie zabrał więcej  głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął 

dyskusję  i poddał pod głosowanie  projekt uchwały w brzmieniu przesłanym radnym                              

w materiałach na sesję. 

Rada jednogłośnie – 19  głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XLVIII/404/22 

 

w sprawie: wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości stanowiącej własność 

Powiatu Działdowskiego na rzecz Gminy-Miasto Działdowo  (uchwała stanowi załącznik do 

protokołu) 

(Protokół z  głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 12. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz 

Powiatu Działdowskiego nieruchomości stanowiących własność Gminy-Miasto Działdowo. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został Państwu radnym przesłany 

w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Gospodarki                               

i Ochrony Środowiska. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik Wydziału GPI – wyjaśnił, że projekt uchwały 

dotyczy przekazania na rzecz Powiatu działek, które są zbędne dla miasta a powiatowi pomogą 

w należytym wykonywaniu nałożonych zadań publicznych. Są to fragmenty działek położone 

przy ulicy Leśnej, przy rondzie obok szpitala, działki położone w stronę Malinowa oraz 
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fragment działki przy budynku Starostwa od ulicy Ogrodowej. Te nieruchomości w formie 

darowizny przekazujemy Powiatowi. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zabrał  głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął dyskusję                 

i poddał pod głosowanie projekt uchwały w brzmieniu przesłanym radnym                                            

w materiałach  na sesję. 

Rada jednogłośnie – 19  głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XLVIII/405/22 

w sprawie: wyrażenia zgody na przekazanie w formie darowizny na rzecz Powiatu 

Działdowskiego nieruchomości stanowiących własność Gminy-Miasto Działdowo 

(uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z  głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 13. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na przejęcie w formie darowizny od Powiatu 

Działdowskiego lokalu mieszkalnego położonego w Działdowie przy ul. Leśnej 15a/18. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został Państwu radnym przesłany 

w materiałach sesyjnych. Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Gospodarki                               

i Ochrony Środowiska. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Pani Aneta PEĆ – p.o. Naczelnika Wydziału GKW – wyjaśniła, że Rada Powiatu 

Działdowskiego podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne zbycie 

nieruchomości stanowiących własność  Powiatu na rzecz Gminy-Miasto Działdowo. Dotyczy  

to min. darowania na rzecz Gminy-Miasto Działdowo lokalu mieszkalnego położonego                     

w Działdowie przy ulicy Leśnej 15a m. 18 o powierzchni użytkowej wraz z przynależnymi 

pomieszczeniami - 57,60 m2. Nabycie tego lokalu w formie darowizny zwiększy zasób 

mieszkaniowy Gminy-Miasto Działdowo. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pan radny Leszek SOSNÓWKA – zwrócił się z zapytaniem, czy budynek stanowi 

własność Starostwa? 
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Pani Aneta PEĆ – wyjaśniła, że to był ostatni lokal jaki należał do Powiatu. Pozostałe 

lokale zostały już wcześniej wykupione przez najemców. Budynek stanowi własność 

Wspólnoty.   

Nikt z radnych nie zabrał  więcej głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął 

dyskusję  i poddał pod głosowanie  projekt uchwały w brzmieniu przesłanym radnym                                            

w materiałach  na sesję. 

Rada jednogłośnie – 19  głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XLVIII/406/22 

w sprawie: wyrażenia zgody na przejęcie w formie darowizny od Powiatu Działdowskiego 

lokalu mieszkalnego położonego w Działdowie przy ul. Leśnej 15a/18  (uchwała stanowi 

załącznik do protokołu) 

 

Ad . pkt 14. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto 

Działdowo na lata 2022-2030. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady poinformował, że  projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został Państwu radnym przesłany 

w materiałach sesyjnych. 

 Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Finansów. Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 Pani Małgorzata STENKEL  – Zastępca Skarbnika Miasta – wyjaśniła, że aktualizacja 

WPF na lata 2022-2030 wynika ze zmian wielkości zawartych w budżecie na rok 2022                             

w zakresie dochodów, wydatków, wyniku budżetu i rozchodów. W zakresie wykraczającym 

poza zmiany budżetu na 2022 rok zmianie uległy przychody w 2023 roku o kwotę                        

2 778.002, 57 zł i zostały przeznaczone na wydatki majątkowe jednoroczne. Wynik budżetu                   

w roku 2023 jest wynikiem deficytowym i zwiększył się o kwotę  2 778.002, 57 zł. Zostanie 

pokryty  z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych. Dokonano też korekty nakładów finansowych 

o kwotę 80 000,00 zł w roku 2022 w przedsięwzięciu „Opracowanie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Działdowo”. Łączne nakłady finansowe po zmianie 

wynoszą 99 015,00 zł. Było 179 015,00 zł a winno być 99 015,00 zł. 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.   

Nie było  chętnych do dyskusji, wobec czego Przewodniczący  Rady zamknął dyskusję i poddał 

pod głosowanie  projekt uchwały.  
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Rada jednogłośnie - 19  głosami „za” podjęła uchwałę 

 

nr XLVIII/407/22 

 w sprawie:   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Działdowo na lata 

2022-2030 (uchwała stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół z głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 15. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2022. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że  projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta został Państwu radnym 

przedłożony   w materiałach sesyjnych.  

 Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Budżetu i Finansów, która wydała 

pozytywną opinię o projekcie. 

 Pani Małgorzata STENKEL – Zastępca Skarbnika – omówiła szczegółowo 

proponowane zmiany w budżecie na rok 2022.  

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął dyskusję                           

i poddał pod głosowanie  projekt uchwały w brzmieniu przesłanym radnym                                                             

w materiałach  na sesję. 

Rada jednogłośnie –  19 głosami „za”  podjęła uchwałę 

 

nr XLVIII/408/22 

w sprawie:  zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2022 (uchwała stanowi 

załącznik do protokołu) 

(Protokół  z  głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 16. 

Informacje o: 

- kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2022 roku 

- przebiegu wykonania budżetu oraz wykonania planów finansowych instytucji kultury 

za  I półrocze 2022 roku. 
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Przewodniczący Rady – poinformował, że Informacje przedłożone przez Burmistrza 

Miasta Wysokiej Radzie zostały dostarczone Państwu Radnym drogą elektroniczną. Zespół 

Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej  w Olsztynie wydał pozytywną opinię                                   

o przedłożonej przez Burmistrza Miasta Działdowo informacji o przebiegu wykonania budżetu 

za I półrocze 2022 r. Uchwałę  Nr RIO.VIII-0120- 411/22  z dnia 12 września 2022 roku,  radni 

otrzymali  w  materiałach sesyjnych.  

Przewodniczący Rady poinformował, że  

Komisja Budżetu i Finansów nie miała uwag do kształtowania się wieloletniej prognozy 

finansowej za I półrocze 2022 roku ani do wykonania budżetu oraz wykonania planów 

finansowych instytucji kultury za I półrocze 2022 roku. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby ewentualne pytania radni kierowali do Pani  

Małgorzaty Stenkel - Zastępcy  Skarbnika lub Zastępcy  Pana  Burmistrza. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad informacjami. 

Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji, wobec czego Przewodniczący Rady stwierdził,                    

że  Informacje o: 

-kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze 2022 roku, 

- przebiegu wykonania budżetu oraz wykonania planów finansowych instytucji kultury za  I 

półrocze 2022 roku zostały przedłożone Radzie Miasta Działdowo przez Burmistrza Miasta. 

 

Ad. pkt 17. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Działdowo 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – poinformował, że  materiały 

związane ze skargą oraz projekt uchwały  w sprawie rozpatrzenia skargi Pani B.B.  na 

działalność Burmistrza Miasta przedłożony przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji  

zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta zostały Państwu radnym dostarczone                         

w materiałach sesyjnych.  

Punkt obrad realizowany jest przy obecności strony Skarżącej, Pan Burmistrz jest nieobecny, 

ale uczestniczył w posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 Pan Leszek SOSNÓWKA - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu 18 października br. rozpatrzyła wstępnie 

złożoną skargę.  

Przewodniczący Komisji odczytał treść uzasadnienia do projektu uchwały. Poinformował, że 

Komisja jednogłośnie 4 – głosami „za” uznała skargę za niezasadną.  
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 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pani B.B. Skarżąca – poinformowała, że jest mieszkanką Działdowa od 40 lat. Skargę, 

którą złożyła na piśmie była skierowana do Burmistrza i do Państwa radnych. Skarga została 

rozpatrzona przez Komisję Skarg i Wniosków i została uznana jako niezasadna, ponieważ 

stwierdzono, że dotyczyła tylko jednego z problemów braku komunikacji z Panem 

Burmistrzem. Skarżąca wyjaśniła, że w skardze były zawarte inne bardzo ważne pytania, na 

które Pan Burmistrz nie odpowiedział do dnia dzisiejszego. Skarżąca nie zaprzeczyła,                             

że komunikowała się z Panem Burmistrzem osobiście i przez telefon, Pan Burmistrz obiecał 

jej, że załatwi sprawę ale do dnia dzisiejszego, żadna sprawa nie została wyjaśniona. 

Skarżąca wyjaśniła, że w budynku w którym mieszka od 40 lat, mieszka 6 rodzin, 4 lokale były 

już wykupione wcześniej, dwa lokale były jeszcze Urzędu Miasta. Do każdego lokalu była 

przydzielona działka, gdzie każdy mógł użytkować od 40 lat swoją działkę. Skarżąca wyjaśniła, 

że problem zaczął się wtedy, gdy lokatorzy UM z lokali nr 2 i 5 zaczęli rościć  pretensje do 

działki. Posesja na której zlokalizowany jest budynek to 22 ary powierzchni i 5 arów 

powierzchni jest niezagospodarowanych, gdzie można było swobodnie zagospodarować, 

robiąc sobie plac zabaw. Stało się inaczej pod jej nieobecność w sierpniu lokatorzy UM ukradli 

jej działkę. To był zagospodarowany ogród  gdzie rosły drzewa ponad trzydziestoletnie 

owocowe i ozdobne krzewy, zostało to zniszczone, wycięte. Skarżąca udała się do Pana 

Burmistrza jako właściciela lokali, który obiecał załatwienie sprawy. Została powiadomiona 

Policja, która dokonała wizji lokalnej, pomiarów i skierowała sprawę do Prokuratury. Skarżąca 

wyjaśniła,  że nie ma pretensji do Pana Burmistrza, ale mógł przysłać na zebranie Wspólnoty 

przedstawiciela UM, bo na zebraniu, gdzie podejmowane są uchwały  uczestniczą wszyscy 

lokatorzy właściciele mieszkań. (Takie jest nowe prawo ustawa została podpisana przez 

Prezydenta w 2020 r.) Uchwały podejmowane są jednogłośnie, bo jest tylko                                                      

6 mieszkań, (małe wspólnoty zostały przekształcone w duże). Nie byłoby problemu, gdyby Pan 

Burmistrz  przysłał swoich przedstawicieli, wcześniej tak było że na zebraniu był 

przedstawiciel Urzędu. Skarżąca wyjaśniła, że jest osoba poszkodowaną do dnia dzisiejszego 

nie dostała odpowiedzi na pytania, które były dla niej ważne, a najmniej ważna sprawa była 

rozpatrywana na Komisji dotycząca braku komunikacji. 

Skarżąca poinformowała, że prawnik który zajął się jej sprawą nie może uzyskać dokumentów 

od Zarządcy, był nawet  osobiście, ale nie ma żadnego protokołu żadnej uchwały.  

Skarżąca dodała, że właścicielem dwóch lokali był pan Burmistrz. Lokatorzy UM, brali udział 

w zebraniu a nie powinni, bo są tylko najemcami, a nie właścicielami. 
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Pani Skarżąca zwróciła się do radnych z pytaniem, kto z Państwa radnych jest w komisji 

mieszkaniowej i bierze udział w przydzielaniu mieszkań socjalnych, bo jak się przydziela 

mieszkania w mieście to pozostawia wiele do życzenia. 

 Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza – poinformował, że na dzień 

dzisiejszy Gmina-Miasto Działdowo, jest właścicielem tylko jednego mieszkania. Jedno 

mieszkanie zostało już sprzedane w miesiącu październiku. Jest postępowanie dotyczące 

sprzedaży drugiego mieszkania, za chwilę miasto nie będzie właścicielem żadnego lokalu                      

w tym budynku. 

Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że skarga jest bardzo szeroka, bardzo obszerna. Pan Burmistrz 

wystąpił do Zarządcy aby ustosunkował się jaki był podział tych działek, które każdy sobie 

przypisywał. Odpowiedź jest jednoznaczna, że takiego podziału oficjalnego nigdy nie było. 

Było kilka prób żeby taki podział przeprowadzić, żeby się każdy podpisał pod tym że się z tym 

zgadza. W tym piśmie jest taka formułka, że wszyscy się zgodzili oprócz jednej osoby. Pan 

Burmistrz zrobił rozeznanie i chciał przeprowadzić mediacje, ale ten konflikt jest bardzo 

głęboki i stwierdził, że nie ma szans aby doprowadzić do jakiejś mediacji, która by poszła                        

w stronę  ugody. To są sprawy między lokatorami i  niech lokatorzy między sobą w własnej  

wspólnocie sami  to załatwią. 

 Pani B.B. – zwróciła się z zapytaniem kto podejmował decyzje dotyczące 

podejmowania uchwał przez Miasto, bo we wspólnocie uchwały muszą być podjęte 

jednoznacznie, dotyczące jakichkolwiek podejmowania uchwał,  w tym przypadku zagarnięcia, 

kradzieży mojego ogródka. To był mój ogród, który użytkowałam przez 40 lat. Kto ze strony 

Miasta wyraził taką decyzję. 

 Pan Andrzej WIŚNIEWSKI - Zastępca Burmistrza – prośba do Pana Przewodniczącego 

aby skupić się na wątkach podniesionych w skardze. Pani Skarżąca porusza inne sprawy nie 

związane ze skargą, o których nie wiem musiałbym dogłębnie zapoznać się z tym. 

Jeżeli Skarżąca uważa, że doszło do naruszenia prawa, oszustwa czy miasto w jakiś 

niewłaściwy sposób coś sprzedało, żeby to zgłosić do Prokuratury niech to sprawdzi. Nie mamy 

sobie nic do zarzucenia, proszę nie robić pomówień i nie oskarżać wszystkich. Uczestniczyłem 

w Komisji i Pani nie dopuściła nikogo do głosu, na koniec obraziła Pani jeszcze radnych 

uczestniczących w tej Komisji i Pani wyszła. Tak się nie załatwia sprawy, a my chcemy 

każdemu pomóc na miarę swoich możliwości. Nie możemy tego głębokiego konfliktu załatwić, 

jak sami lokatorzy nie chcą tego załatwić. 

 Pani radna Wanda MILEWSKA – zwróciła uwagę, że na ostatniej radzie w punkcie 

Sprawy różne zadała Panu Burmistrzowi krótkie pytanie, kto jest właścicielem mieszkań  przy 

ul. Grunwaldzkiej 31. Pan Burmistrz odpowiedział, że proszę złożyć na piśmie. I pismo do 
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Państwa dotarło. Pani B.B. powołała się na art. 20 ustawy, która weszła w życie 1 stycznia 2020 

roku, która mówi że „we wspólnotach w których liczba lokali nie jest większa niż 7 dla podjęcia 

czynności przekraczającej zakres zwykłego zarządu, niezbędna jest zgoda wszystkich 

właścicieli”. Tym bardziej właściciela działki. Nikt nie ma prawa bez zgody właściciela działki 

zadecydować o jego działce. Pan Burmistrz mówi, że podziału nie było, był i funkcjonował od 

40 lat. Pani B.B. była użytkownikiem tejże działki, nikt tego nie kwestionował. Nagle ktoś 

zarządził inwentaryzację, próbowała Pani B. dociec, kto jest pomysłodawcą takiego pomysłu. 

Inwentaryzacja też musi być wykonana za zgodą wszystkich właścicieli zgodnie                                              

z ustawą o krajowym zasobie nieruchomości, gdzie wszyscy muszą podjąć taką decyzję. 

Uchwał nie ma, bo nie ma protokołu z zebrań. Pani B. próbowała dociec, kto podjął decyzję, 

że te panie, która jedna z nich nabyła mieszkanie 13 października, w połowie sierpnia w nocy 

z 16/17 października zajęła działkę, którą wykarczowano i zagospodarowano bez zgody 

właściciela. Czy one działały w imieniu Pana Burmistrza? 

 Przewodniczący Rady -  zwrócił uwagę, że tym zajmuje się Prokuratura, dlaczego tam 

wycięto drzewa. Skarga dotyczy innego przedmiotu. 

 Pani radna Wanda Milewska - stwierdziła, że dotyczy to też roli Pana Burmistrza,                      

że zapytała go kto jest próbowała podjąć temat, ale została zbyta. Nikt nie chciał odpowiedzieć 

na jej pytanie. Dlatego sprawa poszła do Prokuratury, ale nie uzyskaliśmy odpowiedzi czy Pan 

Burmistrz upoważnił te Panie do już do działania mimo,  tego że nie były właścicielkami,                    

to jest wbrew prawu. Tu nikt nie oskarża Pana Burmistrza do sądu, bo do sądu jest Pani P., 

nastąpił błąd, skoro ktoś zlecił. Kto zapłacił za inwentaryzację i czy zlecono inwentaryzację 

działek bez zgody właścicieli, bo to nastąpiło, Pani M. dokonała inwentaryzacji działki,                             

po co dlaczego. Była zgoda we wspólnocie i nikt nie miał pretensji, postawiono taki problem 

bez praktycznie legalnego zebrania wspólnoty ani zarządu, bo nie ma żadnych protokołów, ktoś 

zadecydował. Czy chcielibyście Państwo, żeby ktoś wszedł do waszego ogródka i powiedział 

wynoś się bo ja teraz będę tu rządził po 40 latach. Spójrzmy na to jak normalni ludzie, czy 

chcielibyście żeby tak ktoś was potraktował tym bardziej, że obok jest 5 arów wolnej działki                 

i te panie mogły wziąć sobie po kawałku. 

 Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza –  wyjaśnił, że z wszystkimi 

pytaniami o których mówi Pani radna, zwróciliśmy się do zarządcy i Pani zarządca 

odpowiedziała na te pytania. 

 Pani Aneta PEĆ – Naczelnik Wydziału GKW -  odczytała pismo, z którego wynikało, 

że w kwestii zagospodarowania terenu posesji zostały podjęte działania w celu wydzielenia 

działek ogrodowych. Na prośbę współwłaścicieli  został wykonany wstępny projekt podziału 

działki, który został przedstawiony mieszkańcom na spotkaniu. Każdy z mieszkańców otrzymał 
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egzemplarz do zapoznania się i wniesienia ewentualnych poprawek. Po okresie urlopowym 

miało zostać zwołane zebranie Wspólnoty i miały zostać   podjęte stosowne uchwały. Jednak  

do zebrania nie doszło z powodu ciągłych roszczeń i skarg wnoszonych przez jedną                                       

z właścicielek lokalu Panią B.  Podział nie został formalnie zatwierdzony przez Wspólnotę                         

a  zgodnie z prawem, każdy z właścicieli ma prawo do korzystania z części wspólnej. 

Z odczytanego przez Panią Naczelnik pisma wynikało, że P. B. przez lata korzystała                                    

z największej działki wyłącznie do własnych celów, natomiast pozostali mieszkańcy nie mieli 

wyznaczonych działek  które mogliby użytkować do własnych celów. Z chwilą, gdy  pozostali 

właściciele zaczęli dochodzić swoich praw powstał problem. Rozwiązanie było takie, aby                            

z części przeznaczonej na ogródki wyznaczyć działki zgodnie z udziałami. Na takie 

rozwiązanie mieszkańcy wyrazili wolę i podjęto działania. Pani B. brała udział w tych 

spotkaniach i co chwila zmieniała zdanie odnośnie przedstawionego podziału. Zgłaszała swoje 

uwagi w biurze projektowym ale nie chce uznać przyjętego przez pozostałych właścicieli 

podziału.       

 Pan radny Marek DWÓRZNIK – na jakiej podstawie lokatorzy otrzymali tą działkę, czy 

zawładnęli samowolnie czy urząd wydał im decyzją Burmistrza Miasta.  

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza – zwrócił uwagę, aby wypowiedział 

się  Radca prawny, który uczestniczył w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odnośnie  

obowiązującego prawa. 

Pan Jakub ZIĘTY – Mecenas – wyjaśnił, że do zarządzania wspólnotą jest powołany 

zarządca. Na konkretne decyzje potrzebna jest zgoda wszystkich współwłaścicieli w tym                        

na podział fizyczny do korzystania z poszczególnych części. Czy był dokonany wcześniej 

podział, nie wiem z informacji, które tu padały od Pani Skarżącej i od  zarządców do tej pory 

nie było dokonanej umowy zawartej o podziale faktycznym  nieruchomości. Na dzień 

dzisiejszy nie ma żadnych dokumentów mówiących o podziale. Z informacji, które tu 

przedstawiono miał być dokonany podział, ale do niego nie doszło, bo nie było zgody 

współwłaścicieli. Czy gmina brała w tym udział czy nie, tego  nie  wiem. 

Radca prawny zwrócił się do Państwa  radnych z apelem  aby zajęli się skargą, bo przedmiotem 

skargi według jego oceny jest to, że Pan Burmistrz nie utrzymywał kontaktu z Panią B.                           

nie zareagował na jej wnioski, prośby. Ta dyskusja o  wszystkich problemach wspólnoty nie 

jest formalnie przedmiotem skargi. 

 Pani radna Wanda MILEWSKA – stwierdziła, że nadal pozostaje pytanie kto zlecił 

inwentaryzację i w jakim celu, kto za nią zapłacił. Radna zgodziła się z Panem Mecenasem,                

że do podjęcia decyzji jest potrzebna zgoda wszystkich właścicieli, musi być jednomyślna.                           
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A tym bardziej osoby zainteresowanej, której zawłaszczono, zabrano działkę i dorobek jej 40 -

letniej pracy. 

 Pan Jakub ZIĘTY – Mecenas – zwrócił uwagę, że na Komisji na której była 

rozpatrywana skarga,  padła jasna  informacja  że inwentaryzacja pomieszczeń przed sprzedażą 

była dokonana przez gminę, po to  aby dokonać sprzedaży ustalić samodzielność lokali. Lokale 

były zinwentaryzowane przez gminę i gmina zapłaciła. Odnośnie inwentaryzacji gruntów, Pan 

Burmistrz informował, że nie ma takiej wiedzy bo on nie zlecał. Pytanie, kto zlecał 

inwentaryzację było udzielone. Inwentaryzacja  lokali stanowiących własność gminy i części 

wspólnych musiała być aby dokonać zbycia lokali. 

 Skarżąca Pani  B.B. – powiedziała, że jak była robiona inwentaryzacja budynku, to Pani 

M. pomierzyła wszystkie mieszkania w budynku wraz z piwnicami, które były przydzielone do 

mieszkań za darmo. 

 Pan Leszek SOSNÓWKA – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – 

stwierdził, że temat jest trudny, i tak jak stwierdziła Skarżąca wieloletni.  Pani Skarżąca napisała                      

w piśmie do Pana Burmistrza z dnia 12 września, co podkreślam i tym zajmowała się Komisja: 

„W tym zakresie proszę potraktować niniejsze pismo jako skargę na brak możliwości 

skomunikowania się w sprawie  i uzyskania w sprawie pomocy”. Tym zajmowała się Komisja, 

bo Skarżąca jednoznacznie stwierdziła w piśmie, na co Pani się skarży. Drugie zdanie na, które 

trzeba zwrócić uwagę: ”Pytania zadaję, gdyż jestem osobiście zainteresowana stanowiskiem 

Władz Miasta, co do przedstawionych problemów, gdyż jestem osobą poszkodowaną 

działaniami Zarządcy”. Czyli te wszystkie problemy, które się skumulowały w tym roku, 

zgodnie z tym co Pani napisała są spowodowane działaniami zarządcy budynku, jest Pani 

poszkodowana tymi działaniami. Do tej osoby, czy firmy należy kierować wszelkie „pretensje”. 

Komisja jako główny powód rozpatrywania skargi przyjęła „brak możliwości  skomunikowania 

się w sprawie  i uzyskania w sprawie pomocy”. W wyniku dyskusji na Komisji stwierdziliśmy, 

że ta komunikacja była ona była nieformalna, nie ma na to dokumentów pisemnych. Zarówno 

Pani jak i Pan Burmistrz potwierdziliście, że były między Wami rozmowy i była ta komunikacja 

w naszej ocenie właściwa. 

Nikt więcej nie zabrał   głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący  zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie  projekt uchwały w brzmieniu przesłanym radnym                                                      

w materiałach  na sesję. 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma już na Sali  Pani radnej Aleksandry 

Korzeniewskiej. 

Rada – 13 głosami „za”, przy 2- głosach „przeciw” i 3- głosach „wstrzymujących się” 

                                                             podjęła uchwałę 
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nr XLVIII/409/22 

 

w sprawie: rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta Działdowo (uchwała 

stanowi załącznik do protokołu) 

(Protokół   głosowania  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. pkt 18. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Działdowo z dokonanej  analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych przez radnych wg stanu na dzień 31 grudnia 2021 roku. 

 

1.  Wszyscy radni Rady Miasta złożyli oświadczenie majątkowe za rok 2021  w ustawowym 

terminie tj. do 30 kwietnia 2022 roku. 

2. Po dokonaniu analizy w/w oświadczeń, jeden egzemplarz oświadczenia wraz z kopiami 

zeznań podatkowych  zostały przesłane do Urzędu Skarbowego w Działdowie. 

3. Kopie oświadczeń, z wyłączeniem informacji o adresie zamieszkania składających oraz 

miejscu położenia nieruchomości, przekazałem Burmistrzowi Miasta Działdowo w celu 

zamieszczenia na stronie  Biuletynu Informacji Publicznej. 

Jawne informacje zawarte w oświadczeniach zostały opublikowane w Biuletynie Informacji 

Publicznej Urzędu Miasta Działdowo. 

4. Oświadczenie majątkowe Przewodniczącego Rady Miasta za 2021 rok zostało przesłane                  

do Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w terminie określonym ustawą. 

Pismem z dnia 18 lipca 2022 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski przesłał Burmistrzowi  Miasta 

kopie oświadczeń majątkowych złożonych wojewodzie przez Burmistrza oraz 

Przewodniczącego Rady Miasta. 

Pismem z dnia 5 października 2022 r. Wojewoda Warmińsko-Mazurski  nie stwierdził 

nieprawidłowości  w złożonym oświadczeniu majątkowym Przewodniczącego Rady Miasta                       

i Burmistrza Miasta. 

Dnia 20 października 2022 r. - wpłynęła do Rady Miasta informacja Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Działdowie w zakresie analizy oświadczeń majątkowych Burmistrza Miasta 

i Przewodniczącego Rady - nie stwierdzono nieprawidłowości. 

5. Dnia  18 października 2022r. radny Stanisław Czeczot złożył korektę  oświadczenia 

majątkowego, która zostało przesłana do Urzędu Skarbowego w Działdowie i zamieszczona na 

stronie internetowej Biuletynu Informacji Publicznej  
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6. Dnia  25 października 2022 r. wpłynęła do Rady Miasta informacja  Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Działdowie w zakresie weryfikacji oświadczeń majątkowych radnych.                                  

Nie stwierdzono nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych następujących  radnych: 

Pana Piotra Demskiego, Pana Stanisława Edwarda Czeczota, Pana Marka Dwórznika, Pana 

Zenona Mariana Gajewskiego, Pana Leszka Gołębiewskiego, Pana Zbigniewa Kocieli, Pani 

Aleksandry Henryki Korzeniewskiej, Pana Dariusza Maćkowiaka, Pani Wandy Milewskiej, 

Pana Marcina Ogrodowczyka, Pana Patryka Piekarskiego, Pana Andrzeja Przybyszewskiego, 

Pana Leszka Sosnówki, Pana Adama Szczypińskiego,  Pana Wojciecha Jerzego Śliwy, Pana 

Pawła Świątka, Pana Andrzeja Wojciecha Tessara, Pani Teresy Żuchowskiej. 

Natomiast stwierdzono nieprawidłowości w oświadczeniach majątkowych radnych: 

Pana Jerzego Cybulskiego, Pani Bogumiły Reda. 

 

W/w radni zostali niezwłocznie poinformowani o konieczności sprostowania nieprawidłowości 

poprzez złożenie korekt do oświadczeń majątkowych.  

 

Ad. pkt 19. 

 

 

Wolne wnioski i informacje 

 

Pan radny Stanisław CZECZOT – zaprosił wszystkich mieszkańców, radnych na 

koncert, który odbędzie się w ramach obchodów Święta Niepodległości – Piosenka na zakręcie 

historii – 10 listopada br . o godzinie 18:30  w Szkole Podstawowej nr 2 w Działdowie.  

Pan radny Zbigniew KOCIELA – zwrócił uwagę, na prace jakie wykonuje MDK ostatni 

koncert poświęcony muzyce filmowej, będzie miał swoją powtórkę w najbliższy poniedziałek. 

Gratulacje dla pracowników MDK za profesjonalnie wykonaną pracę.  

 

Ad. pkt 20. 

                                                             Zamknięcie sesji 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad pan Romuald REMISZEWSKI - 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XLVIII   sesji Rady Miasta /12:10/ 

 

 

Protokół sporządziła:                                                                                   Przewodniczący Rady:           

R. Biełkowska                                                                                                Romuald Remiszewski 


